

Referat fra styremøte 16.04.24

Sted: Hos Silje, Alv Kjøes vei 7a, Løten

Kl: 18.00

Tilstede: Silje, Ragnhild, Linda, Elin, Sigrid, Julie, Aase

Sak 1 Godkjenning av innkalling

Ok

Sak 2 Godkjenning av protokoll

Ok

Innkommet post

NKK: Ny praksis for arrangører av agilitystevner.

Tatt opp i styret. Sendes over til Trine, gr.leder for AG.

NKK: Oppdateringskurs ettersøksdommere og nye kandidater.

Ikke relevant for klubben.

NKK: NKK`s kommuneundersøkelse 2024.

Tatt opp på styremøte

NKK: Inntaksbrev i sak NKK-2024-02-T5H4R2 – Ekskludert medlem.

Gjelder at NKK har mottatt medlemmets tilsvarende i saken.

NKK: Momskompensasjon.

Behandles av kasserer.

Mail fra Hege Kristiansen der hun ber om anbefaling fra klubben i fht til utdanning som konkurranseleder. Julie ordner dette.

Oppfølging av protokoll, er sakene fulgt opp?

- Førstehjelpsskrin. *Det er ordnet.*
- Hallen: Anders skal ha ryddet ut av indre del innen 1. august. Elin etterspør om vi kan få disponere kott og få frigjort mer plass i gangen inn til hallen. Gammelt kunstgress kjøpes og hentes av Schæferhund klubben mellom 1.-14. aug, Elin følger opp. Vedr nytt gress må vi ha hjelp til å frakte det fra bil og inn i hallen. Elin spør om Anders kan bidra. Vi får det lagt ut (kr 40.000). Dumper i gulv skal slettes ut i forkant. Dugnad på nedvasking av hall og de andre rommene må skje i 2. halvdel av august. Tørke opp før nytt underlag kan legges. Hallen skal være klar til høstsesongen starter 1. oktober.
- Kamera ved hallen: Er mulig, men krever en nøyaktig beskrivelse for bruk. Årsmøtet sa seg enig i at det kan installeres. Avklare med Anders i fht wifi – Aase gjør dette. Ragnhild følger opp saken videre.
- Do. Ragnhild tar kontakt vedr «fengselsdo» og om den kan tilpasses våre behov vedr str og isolasjon. Må kobles på strøm for oppvarming. NB! Vedr tømning av do må vi få en rutine på at dette gjøres hver høst. Septik må tømmes samtidig.
- Rakedugnad. Mesteparten av hallen ble raket etter årsmøtet. Enig om at det ikke trengs mer, da teppet snart skal ut.
- Pågående sak med medlem jfr Innkommet post, Inntaksbrev i sak NKK-2024-02-T5H4R2. Avventer svar fra NKK.

Sak 3 Videre plan for utebana

Holdes steng til 1. juni pga såing sent på høst og videre oppfølging med såing og påfyll av jord etter hvert som vi ser hvordan bana er etter vinteren.
Sunniva får beskjed om at Rallystevne 24.05 ikke kan avvikles på bana.
Setter opp skilt ved begge grunder om at bana ikke kan benyttes. Ansv Elin.
Bana må nå først få tørke ordentlig opp for vi kan gjøre noe mer. Følger litt med og informer på styresida vår. Sigrid innkaller til dugnad når det er klart for det.
Elin har sendt forespørsel vedr vaktmestertjenester for klipping av bana gjennom sommeren. Kanskje ungdommer i nabolaget som kan tenke seg en slik jobb?

Sak 4 Salg av utstyr

En tunnel solgt og hentes med det første. 2 tunneler igjen til salg. De to vi skal beholde legges inn i hallen.

Sak 5 Felles pris på kioskvarer

Elin lager prisliste som henges opp på kjøkkenet slik at vi har felles priser å forholde oss til ved stevner.

Sak 6 Protokoll årsmøte

Er klar men mangler underskrifter. Skal få ordnet det denne uka. Sender den til Elin

Sak 7 Status tilskudd fra sparebankstiftelsen

Avventer svar.

Sak 8 Tiltak for å redusere utgifter og øke inntekter.

Reduksjon:

Klubben dekker ikke lenger lagpåmelding i AG med unntak av til NM-lag. Gjeldende fra 10. juni -24.

Rosetter bestilles fra Flaggfabrikken, like rosetter for alle grener og det tilstrebes felles bestilling for å senke kostnadene. Gr.lederne melder behov til Elin som effektuerer bestilling.

Gaver til Årets hund skal som før bestemt være et gavekort på kr 100 fra Anitas hund og katt, som ordnes av styret. Ingen gaver utover dette fra gruppene. Det blir en kåring pr klasse. Det blir ikke lenger anledning å sende inn resultater fra 2 klasser, men velge den klassen man vil bli kåret i. De regler som er utarbeidet skal benyttes av alle grupper.

Motivasjonsmidler for å holde kurs avvikles da kursholder får god inntekt fra selve kurset.

Gave ved oppnådde titler avvikles, med unntak av helt spesielle prestasjoner.

Øke inntekter:

Øke prisen på ekstern halleie. Elin setter opp forslag til neste styremøte.

Øke pris på egentrening fra kr 50 til 75 pr time. Kun egentrening for medlemmer.

Arrangere flere blåbærstevener.

Arranger et valpeshow. Aase spør Stine Bøe. Ragnhild stiller som medhjelper.

Holde valpekurs. Kari Mette og Aase sammen. Avklare med Kari M og finne forslag til datoer. Vurdere kurspris og hvor mye som skal gå til instruktør.

Neste møte 28.05.24 kl 18.00 hos Silje